
Selected Verse

Selected Verse_下载链接1_

著者:Federico García Lorca

出版者:Farrar, Straus and Giroux

出版时间:2004-6-9

装帧:Paperback

isbn:9780374528553

http://www.allinfo.top/jjdd


Lorca's essential poems, in an attractive bilingual edition This new edition of "Selected
Verse" incorporates changes made to Federico Garcia Lorca's "Collected Poems," and
will be an essential addition to any poetry lover's bookshelf. In this bilingual edition,
Lorca's poetic range comes clearly into view, from the playful Suites and stylized
evocations of Andalusia to the utter gravity and mystery of the final elegies, confirming
his stature as one of our century's finest poets.
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标签

诗歌

诗

西班牙文学

english

@译本

@翻译诗

评论

最初被洛尔迦吸引是缘于那首著名的《在下午五点钟》，于是入了这本西英双语版。可
惜没有收录这一首。读中文版的时候感受到他的诗是如此痛苦而炽热地燃烧着，夹杂着
迷人的爱与死。大概还是英语不够好（西语又无力读），读英翻的时候总觉得那种喷薄
欲出的能量弱了些。以后对照中文版再看一遍好了
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